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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hajlandó-e a kormány megfontolni a lakosság kérését,
és azonnal megszüntetni az ingyenes parkolást? - 2" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2020. december 15-én K/14346 számú írásbeli kérdésemre megkaptam a választ Dr. Orbán 
Balázs államtitkár úrtól.

Ezzel kapcsolatban engedje meg, hogy további kérdéseket tegyek fel, mert szerintem Önök nem 
ismerik a valós helyzetet. Önök azt állítják, hogy a járvány miatt van szükség az ingyenes 
parkolásra, hogy kevesebben utazzanak tömegközlekedéssel. Ez csak akkor lehetséges, ha többen 
parkolnak az ingyenes parkolási időszakban, mint amennyien a fizetős időszakban parkoltak. Ez 
azonban csak abban az esetben fordulhat elő, ha korábban üres helyek voltak a kerületekben, 
amelyek nem töltődtek fel, mert fizetni kellett értük. Ha Önök jártak a kerületek utcáiban, akkor 
láthatták, hogy nem voltak üres parkolóhelyek korábban sem, ezért nem tud az ingyenes parkolással
sem több autó parkolni. Tehát az az állítás, hogy az ingyenes parkolás csökkenti a buszokon utazók 
számát, nem igaz. Ezért újból javaslom, hogy azonnal szüntessék meg az ingyenes parkolást, vagy 
ha van valódi érvük az ingyenes parkolás mellett, akkor azt kérem osszák meg.

Arról se feledkezzenek meg, hogy azt viszont érezni lehet a kerületekben, hogy az autók sokkal 
többet köröznek parkolóhelyet keresve, ezáltal nő a légszennyezettség. A szakértők véleménye 
szerint a levegő rossz minősége a koronavírus-járványban tovább fokozza a veszélyhelyzetet. Tehát 
amíg az nem igaz, hogy az ingyenes parkolás csökkenti a járványveszélyt, mert kevesebben 
utaznak, az ellenben igaz, hogy növeli a járványveszélyt azzal, hogy rosszabb a levegő minősége.

E miatt ismét a következő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz:



Hajlandó-e a kormány megfontolni a lakosság kérését, és azonnal megszüntetni az ingyenes 
parkolást? 

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2021. január 08.

Dr. Oláh Lajos
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